

arzum OKKA

BARISTA NEO



KULLANMA KILAVUZU
INSTRUCTION MANUAL
GEBRAUCHSANWEISUNG
MANUEL D'INSTRUCTIONS
دليل المستخدم

Yetkili servis listesi için kullanım kılavuzunun son sayfasına bakınız.

For the authorized service list, please check the last page of the user manual.

ARZUM OKKA BARISTA NEO FULLY AUTOMATIC ESPRESSO MACHINE



- 1- Bean hopper and Powdered coffee hopper
- 2- Control panel
- 3- Drip tray
- 4- Water Tank
- 5- Glass milk tank

- 6- Glass milk tank tube
- 7- Brewing group cover
- 8- Brewing group cover handle
- 9- Cup heating surface
- 10- Adjustable coffee spout
- 11- Water float

Lifespan: 7 years
Mains Voltage: 220-240V ~ 50-60 Hz
Power withdrawn: 1400-1600W

ARZUM OKKA BARISTA NEO

OK0058-26/OK0058-17

TABLE OF CONTENTS

1. SAFETY WARNINGS 16

2. BEFORE FIRST USE 19

3. FUNCTION INTRODUCTION 19

1. Control Panel Introduction
2. Switching on the Coffee Machine
3. Espresso/Double Espresso/Ristretto/Americano/ Hot Water Preparation
4. Latte/Cappuccino/Flat White/Latte Macchiato Preparation
5. Preparing Coffee with Powdered Coffee
6. Cleaning Function

4. ADJUSTING FUNCTIONS 20

1. Coffee Personalization Settings
 - I. Coffee Quantity Adjustment
 - II. Coffee Temperature setting
 - III. Coffee Volume setting
2. Manual Descaling
3. Automatic Descaling
4. Factory Reset
5. Switching off the Product
6. Resetting the Brewing Group Position
7. Automatic Switch Off Setting
8. Coffee Powder Fineness Adjustment Knob

5. WARNINGS AND SYMBOLS 23

6. CLEANING AND MAINTENANCE 23

1. Brewing Unit Maintenance
2. Daily Maintenance
 - I. Water Tank
 - II. Brewing Unit
 - III. Coffee Machine Cleaning
 - IV. Parameters, Main Functions and Configuration Table

Thank you for choosing **Arzum Okka Fully Automatic Espresso Machine**. This product is one of the products we offer you to make your life easier. To get the best out of your machine, please read the manual carefully and keep it, as you might need it later.

IMPORTANT WARNINGS

· Make sure that the voltage printed on your **Arzum Okka Fully Automatic Espresso Machine** is suitable for the voltage of your location. Our company cannot be held responsible for malfunctions caused by any voltage differences and therefore, this malfunction will be out of warranty.

· This appliance is designed for use in the home and similar applications:

- Staff kitchen areas in shops, offices and other work environments;
- Farmhouses;
- By customers in hotels, motels and other residential-style settings;
- Bed and breakfast style environments.

· This appliance must be used by persons who have been given information, supervision or instruction concerning its safe use and who understand the hazards involved. Your product must not be used by persons with physical (visual, auditory) or mental disabilities, children

and persons lacking experience or knowledge without the supervision of a person responsible for their safety. Children should be supervised when using the product and it should be ensured that children do not play with the product. Keep the appliance and power cord out of the reach of children under 8 years of age.

Caution: Keep all packaging materials away from children, as they are a potential source of danger that can lead to death by suffocation.

- Do not fill your appliance with more water than the maximum level.

The appliance is for home use. Please do not use it for commercial or industrial purposes. Otherwise, it will be treated out of warranty.

- Keep your appliance out of children's reach and away from children.
- Always plug your appliance into a grounded outlet. To prevent damage to your appliance, please do not use extension cables that do not provide enough current.
- Do not place your **Arzum Okka Fully Automatic Espresso Machine** on or very close to direct heat sources such as stoves and cookers.
- Place your appliance on a solid and level surface. Do not place on the edge of a table or countertop. A small impact can cause your appliance to fall down. Please note that your **Arzum Okka Fully Automatic Espresso Machine** may be filled with hot water.
- Make sure the cord does not dangle from your table or kitchen counter or contact any other appliance.

- Please avoid actions that may damage the cord and plug of your appliance. Do not carry it by holding the cord, to unplug, hold at its plug; **NEVER** try to unplug it by pulling it from the cord.

Do not interfere with your appliance except for the purposes of cleaning and maintenance. If the cord or the plug of your appliance is out of order or damaged due to fall or any other reason, do not use the appliance. Do not repair it yourself, please contact **Arzum Authorized Service**. Take care to use only original spare parts on your appliance.

- Unplug the appliance from the mains when not in use or when cleaning and make sure it has cooled down thoroughly before cleaning.

- Protect your hands from the steam generated when the water boils and do not allow children to use it.

- Before starting your **Arzum Okka Fully Automatic Espresso Machine**, make sure that the water tank and filter cover are **ALWAYS** closed.

- **NEVER** immerse your appliance in water or any liquid, do not wash it in the dishwasher, do not use it in the bathroom or other places with high humidity.

- You can add water and ground coffee when the appliance is switched off.

- **NEVER** put anything other than water in the water tank of your appliance.

- Never leave the power transmission base and the electrical terminals of your appliance wet. If it is wet, always unplug it from the socket before drying and do not operate the appliance until it is completely dry.

- **NEVER** place anything other than ground coffee in the filter slot of your appliance.

- Take care not to burn yourself with water or steam from the machine or by improper use of the machine.

- The heating surface is hot due to residual heat after the appliance has been used, **NEVER** touch it

- If you are not going to use the machine for a long time, please turn off the power and unplug it.

- Do not use the coffee machine when placed inside the cabinet

- Cleaning and maintenance shall not be made by children without supervision.

- This appliance is not intended for use by persons (including children) with reduced physical, sensory or mental capabilities, or lack of experience and knowledge, unless they have been given supervision or

instruction concerning use of the appliance by a person responsible for their safety.

- If the supply cord is damaged, it must be replaced by the manufacturer, its service agent or similarly qualified persons in order to avoid a hazard.
- Avoid spilling liquids on the connector.

WARNING: Misuse of the appliance may result in injury.

WARNING: Do not use the appliance if the surface is cracked.

2. BEFORE FIRST USE

Please make sure that the brewing unit is locked and that the pouring container and drip tray are in the correct position.

Fill the water tank with clean water. For the first use, add no more than 30 g of coffee beans to the bean hopper.

WARNING: Only coffee beans can be put into the bean hopper, please do not add coffee beans mixed with water, coffee powder, stones and other hard objects, otherwise the grinder will be damaged.

3. FUNCTION INTRODUCTION

1. Control Panel Introduction



2. Switching on the Coffee Machine

Plug in the power cord, the power icon will light up and the machine will automatically enter standby mode. Press the power icon and the machine will start self-testing and self-cleaning before use. When all icons are lit, the machine will be ready for use.

3. Espresso/Double Espresso/Ristretto/Americano/ Hot Water Preparation

Make sure to fill the coffee bean hopper and the water tank. Place the coffee cup on the tray. Slide the coffee spout up/down to the appropriate position according to the cup size.

- To prepare coffee, tap the icon for your preferred beverage.
 - Your product will start preparing the coffee of your choice.
 - You can stop the coffee brewing process by pressing the selected coffee icon again.
 - During operation, you can stop the coffee brewing process at any time by pressing the selected function icon again.
- To prepare a Iced Americano, place the cup with ice in the tray and tap the Iced Americano icon.

4. Latte/Cappuccino/Flat White/Latte Macchiato Preparation

- Make sure to fill the coffee bean hopper, the glass milk tank and the water tank.
- Replace the milk tank hose.
- Place the coffee cup on the tray.
- To prepare coffee, tap the icon for your preferred beverage.
- Your product will start preparing the coffee of your choice.
- You can stop the coffee brewing process by pressing the selected coffee icon again. Clean the milk tank and milk tube after the process is finished.

5. Preparing Coffee with Powdered Coffee

Press the ground coffee icon on the control panel, Espresso and other coffee icons stay bright for a long time, the machine switches to ground coffee mode, add a scale of ground coffee into the hole of the bean hopper, meanwhile select the coffee icon you need, the machine will make coffee automatically. You can stop the process at any time by pressing the selected coffee icon again.

Warning: The brewing unit will automatically return to its original position after cleaning, please do not operate any step until the brewing process is complete.

6. Cleaning Function

Press the clean icon on the control panel and the machine will start cleaning. Stop the cleaning process by pressing the Clean icon again.

4. SETTING FUNCTIONS

1. Coffee Personalization Settings

a. Coffee Quantity Adjustment: Press the bean coffee icon on the control panel. The display will show the amount of coffee available. If you want to change the amount of coffee, press + to increase or - to decrease according to your preference. The setting range is 7-12 grams.

Press the bean coffee icon to save your settings and return to the main menu.

b. Coffee Temperature Setting: Press the temperature icon on the control panel, the display will show the current temperature setting.

If you want to change the temperature, you can press + to increase it or - to decrease it according to your wishes. The range is 75-95°C. Press the temperature icon to save the settings and return to the main menu.

c. Coffee Volume Setting: Press the water level icon on the control panel, the display will show the current water level.

If you want to change it, you can press + to increase or - to decrease according to your wishes.

2. Manual Descaling

When the machine is in standby, please add descaling detergent to the water tank, long press the Clean icon for more than five seconds to start the descaling process: The on/off icon will flash on the display, the machine will pump 30 ml of water from the steam wand and 30 ml from the brewer, stop for 2 minutes and complete 9 rounds, all indicator lights will flash. After putting fresh water into the water tank, please press the espresso icon, then the machine will pump 200ml fresh water from the steam wand, 200ml fresh water from the brew tank and complete the descaling automatically;

Notes: Pressing the on/off icon will stop the descaling process.

3. Automatic Descaling

The coffee machine will also automatically remind users to descale, press "Clean" icon and "Hot Milk Foam" for longer than five seconds, automatically go to descaling volume settings, factory default setting is 20L, press "+ or-" to set, range: OFF, 20L, 50L, 100L, 200L. Press the power button to return to the main menu. When the volume reaches the settings, the eight function lights will flash, press any function icon to start the descaling process, this process is the same as manual descaling in 4.2.

4. Factory Reset

When the coffee machine is switched on, press and hold the "Cafe Latte" icon and the "Latte Macchiato" clear icon for 5 seconds, the indicator lights will flash for 2 seconds and return to the main menu, the factory reset will be completed and the machine will be ready for use.

5. Switching off the Product

Please press the power icon, the machine will switch off and enter standby mode after self-cleaning.

6. Resetting the Brewing Group Position

When the brew group is blocked in the center position and you cannot remove it from the coffee machine and the warning icons show that the brew group is missing, please press and hold this icon (☒) for 3 seconds, then the brew group will automatically return to its original position.

Warning: Please do not operate the machine while the brew group is returning to its original position.

7. Coffee Powder Fineness Adjustment Knob

·With this setting you can set the grind size of your coffee beans.

·If set counterclockwise, the powder size will be fine and the coffee will taste more intense;

·If set clockwise, the powder size will be coarse and the coffee taste will be mild

Note: Once the powder fineness has been set, the set coffee effect will be present from the third cup of coffee onwards.

8.Beep Sound On/Off Setting

With this setting, you can adjust the beep sound to on or off. Press and hold the Espresso and Double Espresso icons, then touch the "+" and "-" icons to set the beep sound on or off.

9Automatic Switch Off Setting

With the machine switched on, long press the "Flat White" icon and the "Cappuccino" icon together and go to the automatic switch-off setting menu. Factory default setting is 0.5H, adjustable range: Switch off, 0.5H, 4H, 8H, press the "+" or "-" keys to adjust, press the power icon to confirm and return to the main menu.

5. WARNINGS AND SYMBOLS

Symbols	Problems	Methods of Use
	Inadequate water	Adding water or resetting the water tank
	No brewing unit	Make sure the brewing unit is in the correct position and locked securely
	Waste container full	Please clean the waste container
	Door is open	Close the door

6. CLEANING AND MAINTENANCE

1. Brewing Unit Maintenance

How to remove the brewing unit:

1. Open the side door and remove the waste coffee pulp container and the waste coffee powder container,
2. Hold the handle of the brewing unit, press down the ear of the funnel with your thumb and then it can be pulled out,



Method of insertion into the brewing unit:

Starting the brewing unit takes place in reverse order. When a "tick" sounds, this means that the brewing unit has been successfully inserted. Then insert the waste container and close the rotating lid.

2. Daily Maintenance

1. Water Tank:

Clean daily, fill with clean water before brewing coffee, keep the water temperature below 35° and use distilled water.

2. Milk Tank:

For hygienic reasons, the glass milk tank and glass milk tank tube must be cleaned after each use. By separating the milk tank from the milk tank tube, you can wash the both of them in the dishwasher. Optionally, you can keep the glass milk tank you have separated from the milk tank tube connected to the machine in the fridge.

3. Brewing Unit:

Clean the brewing unit once a week by washing it with water only. It is normal to see condensation on this surface after intensive use. You can continue using it after cleaning is completed.

4. Coffee Machine Cleaning:

If you will not use the machine for a long time, please clean the draining container, drip tray and every part of the machine to keep it clean.

16 Parameters, Main Functions and Configuration Table:

Main Function Parameters			
Voltage	220-240V	Power	1400-1600W
Water tank capacity	1800ml	Bean hopper capacity	200g
Coffee volume	30-250ml	Net weight	10kg
ULKA Water pump	19 Bar		
Pre-immersion system	√	Stainless steel water pipe	√
Aluminum alloy integrated boiler	√	Powder quantity setting	√
Powder thickness setting	√	Removable water tank	√
Coffee output setting	√	Factory reset	√
Stainless steel grinding disk	√		

ARZUM OKKA BARISTA NEO

آلة إسبريسو



- | | |
|-------------------------------|------------------------------|
| 1- قادوس الحبوب وقادوس القهوة | 6- أنبوب خزان الحليب الزجاجي |
| المسحوقة | 7- غطاء مجموعة التخمير |
| 2- لوحة التحكم | 8- مقبض غطاء مجموعة التخمير |
| 3- صينية سوائل | 9- سطح تسخين الكوب |
| 4- خزان المياه: | 10- صنبور القهوة |
| 5- خزان حليب زجاجي | 11- عوامة الماء |

العمر الافتراضي: 7 سنوات

التيار الكهربائي الجهد: 220-240 فولت ~ 50-60 هرتز

السلطة المسحوقة: W1400-1600

ARZUM OKKA BARISTA NEO

OK0058-26/OK0058-17

المحتويات

1. تحذيرات السلامة 52

2. قبل الاستخدام الأول 55

3. مقدمة الوظيفة

1. مقدمة لوحة التحكم
2. تشغيل ماكينة تحضير القهوة
3. إسبريسو/إسبريسو مزدوج/إسبريسو مزدوج/ريستريتو/أمريكانو/تحضير الماء الساخن
4. إعداد لاتييه/كابتشينو/كابتشينو/لاتييه أبيض/لاتييه ماكياتو
5. تحضير القهوة بالقهوة المجففة
6. وظيفة التنظيف

4. ضبط الوظائف

1. إعدادات تخصيص القهوة
- I. تعديل كمية القهوة
- II. إعداد درجة حرارة القهوة
- III. إعداد حجم القهوة
2. إزالة الترسبات الكلسية يدوياً
3. إزالة الترسبات الكلسية تلقائياً
4. إعادة ضبط المصنع
5. إيقاف تشغيل المنتج
6. إعادة تعيين موضع مجموعة التخمير
7. إعداد إيقاف التشغيل التلقائي
8. مقبض ضبط نقاوة مسحوق القهوة

5. التحذيرات والرموز 59

6. التنظيف والعناية

1. صيانة وحدة التخمير
2. الصيانة اليومية
- I. خزان المياه
- II. وحدة التخمير
- III. تنظيف ماكينة القهوة
- VI. المعلومات والوظائف الرئيسية وجدول التكوين والوظائف الرئيسية

شكرًا لاختيارك ماكينة الإسبريسو الأوتوماتيكية بالكامل من أرزوم أوكا (Arzum OKKA). هذا المنتج من المنتجات التي نقدمها لكم لنجعل حياتكم أسهل.

للحصول على أفضل استفادة من جهازك، يُرجى قراءة الدليل بعناية والاحتفاظ به، فقد تحتاج إليه لاحقاً.

تحذيرات هامة

• تأكد من أن الجهد الكهربائي المطبوع على ماكينة الإسبريسو الأوتوماتيكية بالكامل من أرزوم أوكا (Arzum OKKA) مناسب للجهد الكهربائي في موقعك. لا يمكن اعتبار شركتنا مسؤولة عن أي أعطال قد تحدث في حالة عدم التوافق، ويتم التعامل مع هذا العطل خارج نطاق الضمان

• لا يمكن تحميل شركتنا المسؤولية عن الأعطال الناجمة عن أي اختلافات في الجهد، وبالتالي، فإن هذا العطل سيكون خارج نطاق الضمان.

- تم تصميم هذا الجهاز للاستخدام في المنزل والتطبيقات المماثلة:

- بيوت المزارع؛
- من قبل العملاء في الفنادق والموتيلات وغيرها من الأماكن ذات الطراز السكني؛
- بيئات على طراز المبيت والإفطار.

• يجب استخدام هذا الجهاز من قبل الأشخاص الذين تم إعطاؤهم معلومات أو إشرافاً أو تعليمات بشأن استخدامه الآمن والذين يفهمون المخاطر التي تنطوي عليها. يجب عدم استخدام منتجك من قبل الأشخاص ذوي الإعاقات الجسدية (البصرية أو السمعية) أو العقلية والأطفال والأشخاص الذين يفتقرون إلى الخبرة

أو المعرفة دون إشراف شخص مسؤول عن سلامتهم.

يجب الإشراف على الأطفال عند استخدام المنتج ويجب التأكد من أن الأطفال لا يلعبون بالمنتج. احتفظ بالجهاز وسلّك الطاقة بعيداً عن متناول الأطفال دون سن 8 سنوات.

أنذر: احتفظ بجميع مواد التغليف بعيداً عن

متناول الأطفال ، لأنها مصدر خطر محتمل

يمكن أن يؤدي إلى الوفاة عن طريق الاختناق.

• لا تملأ جهازك بمياه أكثر من المستوى الأقصى.

• الجهاز مصمم للاستخدام المنزلي فقط. لا ينبغي أن تستخدم لأغراض تجارية

أو صناعية. خلاف ذلك، سيتم التعامل معه خارج نطاق الضمان.

• احتفظ بجهازك بعيداً عن الأطفال.

• قم دائماً بتوصيل جهازك بمأخذ مؤرض. لا تستخدم أسلاك التمديد التي توفر تيار غير كاف لتجنب إتلاف جهازك.

• لا تضع ماكينة الإسبريسو الأوتوماتيكية بالكامل من أرزوم أوكا (OKKA

Arzum) على مصادر الحرارة المباشرة مثل المواقد والأفران أو بالقرب منها.

• ضع جهازك على سطح صلب ومستو. لا تضعه على حافة الطاولة أو سطح

العمل. يمكن أن يتسبب تأثير صغير في سقوط جهازك. يُرجى ملاحظة أن

ماكينة الإسبريسو الأوتوماتيكية بالكامل من أرزوم أوكا (Arzum OKKA)

قد تكون مملوءة بالماء الساخن.

• لا تدع السلك يتدلى على حافة الطاولة أو العداد، أو يلمس جهازاً آخر.

• تجنب الإجراءات التي من شأنها أن تضر كابل وقابس جهازك. لا تحمله عن

طريق إمساكه من الكبل، وامسك القابس لفصله، ولا تسحبه من الكبل أبداً.

• لا تتداخل مع جهازك بخلاف التنظيف والصيانة. لا تستخدمه إذا كان كابل

أو قابس جهازك معيلاً، أو إذا تعرض للتلف بسبب السقوط أو لأي سبب آخر.

لا تقم بإصلاحه بنفسك، يرجى الاتصال بخدمة أرزوم (Arzum) المعتمدة.

تأكد من استخدام قطع الغيار الأصلية فقط لجهازك.

• افصل الجهاز عن التيار الكهربائي في حالة عدم استخدامه أو عند التنظيف

وتأكد من تبريده تمامًا قبل التنظيف.

- احم يديك من البخار المتولد عندما يغلي الماء ولا تسمح للأطفال باستخدامه.
- قبل بدء تشغيل ماكينة الإسبريسو الأوتوماتيكية بالكامل من أرزوم أوكا (Arzum Okka)، تأكد من أن خزان المياه وغطاء الفلتر مغلقان دائمًا.
- لا تغمر الجهاز أبدًا في الماء أو أي سائل، ولا تغسله في غسالة الأطباق، ولا تستخدمه في الحمام أو في أماكن أخرى ذات رطوبة عالية.
- يمكنك إضافة الماء والقهوة المطحونة عند إيقاف تشغيل الجهاز.
- لا تضع أبدًا أي شيء آخر غير الماء في خزان المياه في جهازك.
- لا تترك أبدًا قاعدة توصيل الطاقة والأطراف الكهربائية لجهازك مبللة. إذا كان الجهاز مبللًا، فافصله عن المقبس قبل التجفيف ولا تقم بتشغيله حتى يجف تمامًا.
- لا تضع أبدًا أي شيء آخر غير القهوة المطحونة في فتحة الفلتر في جهازك.
- احرص على عدم حرق نفسك بالماء أو البخار المتصاعد من الماكينة أو باستخدام غير السليم للماكينة.
- سطح التسخين ساخن بسبب الحرارة المتبقية بعد استخدام الجهاز، لا تلمسه أبدًا.
- إذا لم تستخدم الجهاز لفترة طويلة، يرجى إيقاف تشغيله وفصله.

لا تستخدم ماكينة القهوة عند وضعها داخل الخزانة
'لا يجوز أن يتم التنظيف والصيانة من قبل الأطفال دون إشراف

- هذا الجهاز غير مخصص للاستخدام من قبل الأشخاص (من فيهم الأطفال) الذين يعانون من قصور في القدرات الجسدية أو الحسية أو العقلية، أو الذين يفتقرون إلى الخبرة والمعرفة، ما لم يكونوا تحت إشراف شخص مسؤول عن سلامتهم أو قد تلقوا منه تعليمات بشأن استخدام الجهاز.

• في حال تلف سلك الإمداد الكهربائي، يجب استبداله من قبل الشركة المصنعة أو وكيل الصيانة التابع لها أو أشخاص مؤهلين على نحو مماثل، وذلك لتجنب أي خطر.

تجنب انسكاب السوائل على الموصل.

تحذير: قد يؤدي الاستخدام غير الصحيح للجهاز إلى حدوث إصابة.
تحذير: لا تستخدم الجهاز إذا كان السطح متشققا.

2. قبل الاستخدام الأول

يُرجى التأكد من أن وحدة التخمر مقفلة وأن وعاء السكب وصينية التنقيط في الوضع الصحيح.

املاً خزان المياه بالماء النظيف. للاستخدام الأول، لا تضيفي أكثر من 03 غراماً من حبوب القهوة إلى وعاء الحبوب.

تحذير: يمكن وضع حبوب القهوة فقط في وعاء حبوب القهوة، يُرجى عدم إضافة حبوب القهوة الممزوجة بالماء ومسحوق القهوة والحجارة والأشياء الصلبة الأخرى، وإلا ستتلف المطحنة.

3. مقدمة الوظيفة

1. مقدمة لوحة التحكم



2. تشغيل ماكينة تحضير القهوة

قم بتوصيل سلك الطاقة، ستضيء أيقونة الطاقة وسيدخل الجهاز تلقائياً في وضع الاستعداد. اضغط على أيقونة الطاقة وسيبدأ الجهاز في الاختبار الذاتي والتنظيف الذاتي قبل الاستخدام. ضعي عصا البخار بحيث تكون مواجهة للصينية. عندما تكون جميع الرموز مضاءة، سيكون الجهاز جاهزاً للاستخدام.

3. إسبريسو/إسبريسو مزدوج/إسبريسو مزدوج/ريستريتو/أمريكانو/تحضير الماء الساخن

- تأكد من ملء وعاء حبوب القهوة وخزان الماء. يوضع فنجان القهوة على الصينية. قم بتحريك صنوبر القهوة لأعلى/لأسفل إلى الوضعية المناسبة وفقاً لحجم الكوب.
- لتحضير القهوة، اضغط على أيقونة مشروبك المفضل.
- سيبدأ منتجك في تحضير القهوة التي تختارها.
- يمكنك إيقاف عملية تخمير القهوة بالضغط على أيقونة القهوة المحددة مرة أخرى.

• أثناء التشغيل، يمكنك إيقاف عملية تخمير القهوة في أي وقت بالضغط على أيقونة الوظيفة المحددة مرة أخرى.
لتحضير الأمريكيانو البارد، ضع الكوب مع الثلج في الصينية واضغط على أيقونة الأمريكيانو البارد.

4. إعداد لاتييه/كابتشينو/كابتشينو/لاتيه أبيض/لاتيه ماكياتو

• تأكد من ملء وعاء حبوب القهوة وخزان الحليب الزجاجي وخزان الماء.
• استبدل خرطوم خزان الحليب.
• يوضع فنجان القهوة على الصينية.
• لتحضير القهوة، اضغط على أيقونة مشروبك المفضل.
• سيبدأ منتجك في تحضير القهوة التي تختارها.
• يمكنك إيقاف عملية تخمير القهوة بالضغط على أيقونة القهوة المحددة مرة أخرى. نظف خزان الحليب وأنبوب الحليب بعد انتهاء العملية.

5. تحضير القهوة بالقهوة المجففة

اضغط على أيقونة القهوة المطحونة على لوحة التحكم، وتبقى أيقونة الإسبريسو وأيقونات القهوة الأخرى ساطعة لفترة طويلة، وتتحول الآلة إلى وضع القهوة المطحونة، وأضف مقداراً من البن المطحون في فتحة وعاء الحبوب، وفي الوقت نفسه حدد أيقونة القهوة التي تحتاجها، وستقوم الآلة بإعداد القهوة تلقائياً. يمكنك إيقاف العملية في أي وقت بالضغط على أيقونة القهوة المحددة مرة أخرى.

تحذير: ستعود وحدة التخمير تلقائياً إلى وضعها الأصلي بعد التنظيف، يُرجى عدم تشغيل أي خطوة حتى تكتمل عملية التخمير

6. وظيفة التنظيف

اضغط على أيقونة التنظيف على لوحة التحكم وسيبدأ الجهاز في التنظيف. أوقف عملية التنظيف بالضغط على أيقونة التنظيف مرة أخرى.

4. ضبط الوظائف

1. إعدادات تخصيص القهوة

أ. تعديل كمية القهوة : اضغط على أيقونة حبوب القهوة على لوحة التحكم. ستعرض الشاشة كمية القهوة المتوفرة. إذا كنت ترغب في تغيير كمية القهوة، اضغط على + للزيادة أو - للتقليل حسب تفضيلاتك. نطاق الإعداد هو 7-12 جرام. اضغط على أيقونة حبوب القهوة لحفظ الإعدادات والعودة إلى القائمة الرئيسية.

ب. إعداد درجة حرارة القهوة : اضغط على أيقونة درجة الحرارة على لوحة التحكم، ستعرض الشاشة إعداد درجة الحرارة الحالية.
إذا كنت ترغب في تغيير درجة الحرارة، يمكنك الضغط على + لزيادتها أو - لخفضها وفقاً لرغباتك. النطاق 75-95 درجة مئوية. اضغط على أيقونة درجة الحرارة لحفظ الإعدادات والعودة إلى القائمة الرئيسية.

ج. إعداد حجم القهوة المضط: على أيقونة مستوى الماء على لوحة التحكم، ستعرض الشاشة مستوى الماء الحالي. إذا كنت ترغب في تغييره، يمكنك الضغط على + للزيادة أو - للتقليل وفقاً لرغباتك

2. إزالة الترسبات الكلسية يدوياً

عندما تكون الماكينة في وضع الاستعداد، يُرجى إضافة منظف إزالة الترسبات عندما تكون الماكينة في وضع الاستعداد، يُرجى إضافة منظف إزالة الترسبات إلى خزان المياه، ثم اضغط مطوئاً على أيقونة التنظيف لأكثر من خمس ثوانٍ لبدء عملية إزالة الترسبات: ستومض أيقونة التشغيل/إيقاف التشغيل على الشاشة، وستضخ الآلة 30 مل من الماء من عصا البخار و30 مل من آلة التحضير، ثم تتوقف لمدة دقيقتين وتكمل 9 دورات، وستومض جميع أضواء المؤشر. بعد وضع المياه العذبة في خزان المياه، يُرجى الضغط على أيقونة الإسبريسو، ثم تقوم الآلة بضخ 200 مل من المياه العذبة من عصا البخار و200 مل من المياه العذبة من خزان التخمير وإكمال عملية إزالة الترسبات تلقائياً؛

الملاحظات: سيؤدي الضغط على أيقونة التشغيل/إيقاف التشغيل إلى إيقاف عملية إزالة الترسبات الكلسية.

3. إزالة الترسبات الكلسية تلقائياً

ستقوم آلة القهوة أيضاً بتذكير المستخدمين تلقائياً بإزالة الترسبات الكلسية. اضغط على أيقونتي «التنظيف» و«رغوة الحليب الساخن» لمدة تزيد عن خمس ثوانٍ للانتقال تلقائياً إلى إعدادات حجم إزالة الترسبات. الإعداد الافتراضي من المصنع هو 20 لترًا. اضغط على «+» أو «-» للضبط (النطاق: إيقاف، 20 لترًا، 50 لترًا، 100 لتر، 200 لتر).. اضغط على زر الطاقة للعودة إلى القائمة الرئيسية. عندما يصل مستوى الصوت إلى الإعدادات، ستومض أضواء الوظائف الثمانية، اضغط على أي أيقونة وظيفة لبدء عملية إزالة الترسبات الكلسية؛ هذه العملية هي نفسها عملية إزالة الترسبات الكلسية اليدوية في 2.4.

4. إعادة ضبط المصنع

عند تشغيل آلة القهوة، اضغط مع الاستمرار على أيقونتي «كافيه لاتيه» و«لاتيه ماكياتو» (مسح) لمدة 5 ثوانٍ. ستومض مؤشرات الإضاءة لمدة ثانيتين ثم تعود إلى القائمة الرئيسية. سيتم إكمال إعادة ضبط المصنع وتصبح الآلة جاهزة للاستخدام.

5. إيقاف تشغيل المنتج

يُرجى الضغط على أيقونة الطاقة، وسيتم إيقاف تشغيل الجهاز والدخول في وضع الاستعداد بعد التنظيف الذاتي.

6. إعادة تعيين موضع مجموعة التخمير

عندما تكون مجموعة التخمير مسدودة في الموضع الأوسط ولا يمكنك إزالتها من ماكينة تحضير القهوة وتظهر أيقونات التحذير أن مجموعة التخمير مفقودة، يرجى الضغط مع الاستمرار على هذا الرمز لمدة 3 ثوانٍ، ثم تعود مجموعة التخمير تلقائيًا إلى موضعها الأصلي.

تحذير: يُرجى عدم تشغيل الماكينة أثناء عودة مجموعة التخمير إلى وضعها الأصلي.

7. مقبض ضبط نقاوة مسحوق القهوة

- باستخدام هذا الإعداد، يمكنك ضبط حجم طحن حبوب القهوة.
 - إذا تم ضبطها بعكس اتجاه عقارب الساعة، سيكون حجم المسحوق ناعمًا وسيكون مذاق القهوة أكثر كثافة؛
 - إذا تم ضبطها في اتجاه عقارب الساعة، فسيكون حجم المسحوق خشنًا وسيكون طعم القهوة خفيفًا.
- ملاحظة: بمجرد أن يتم ضبط نقاوة المسحوق، سيظهر تأثير القهوة المضبوطة من فنجان القهوة الثالث فصاعدًا.

8. إعداد تشغيل/إيقاف صوت البيب

مع هذا الإعداد، يمكنك ضبط صوت البيب ليكون مُشغَّلًا أو مُغْلَقًا. اضغط واستمر في الضغط على أيقونات الإسبريسو والإسبريسو المضاعف، ثم اضغط على أيقونات '+' و '-' لضبط صوت البيب على التشغيل أو الإيقاف.

9. إعداد إيقاف التشغيل التلقائي

أثناء تشغيل الجهاز، اضغط مطولاً على أيقونة "فلات وايت" وأيضاً على أيقونة "كابتشينو" في آن واحد، ثم انتقل إلى قائمة إعدادات إيقاف التشغيل.

. الإعداد الافتراضي للمصنع

نطاق قابل للتعديل: إيقاف التشغيل، 0.5 ساعة، 4 ساعة، 8 H، 0.5 ساعات، اضغط على مفاتيح "+" أو "-" للضغط، اضغط على أيقونة الطاقة للتأكيد والعودة إلى القائمة الرئيسية.

5. التحذيرات والرموز

الرموز	المشاكل	طرق الاستخدام
إضافة الماء أو إعادة ضبط خزان المياه أو إعادة ضبط خزان المياه	عدم كفاية المياه	
تأكد من أن وحدة التخمير في الوضع الصحيح ومغلقة بإحكام	لا توجد وحدة تخمير	
يرجى تنظيف حاوية النفايات	حاوية نفايات ممتلئة	
أغلق الباب	الباب مفتوح	

6. التنظيف والعناية

1. صيانة وحدة التخمير

كيفية إزالة وحدة التخمير:

- افتح الباب الجانبي وقم بإزالة حاوية لب القهوة المهدور وحاوية مسحوق القهوة المهدور.
- أمسك مقبض وحدة التخمير، واضغط على أذن القمع بإبهامك ثم يمكن سحبها للخارج، طريقة الإدخال في وحدة التخمير:

يتم بدء تشغيل وحدة التخمير بترتيب عكسي.

عندما يصدر صوت "علامة"، فهذا يعني أنه تم إدخال وحدة التخمير بنجاح. ثم أدخل حاوية النفايات وأغلق الغطاء الدوار.

2. الصيانة اليومية

1. خزان المياه:

نظفها يومياً، وأملأها بماء نظيف قبل تخمير القهوة، وحافظ على درجة حرارة الماء أقل من 35 درجة مئوية واستخدم الماء المقطر.

2. خزان الحليب:

لأسباب صحية، يجب تنظيف خزان الحليب الزجاجي وأنبوب خزان الحليب الزجاجي بعد كل استخدام. من خلال فصل خزان الحليب عن أنبوب خزان الحليب، يمكنك غسلهما في غسالة الأطباق. اختياريًا، يمكنك الاحتفاظ بخزان الحليب الزجاجي الذي قمت بفصله عن أنبوب خزان الحليب المتصل بالماكينة في الثلاجة.



3. وحدة التخمير:

بتنظيف وحدة التخمير مرة واحدة في الأسبوع عن طريق غسلها بالماء فقط. من الطبيعي رؤية التكتيف على هذا السطح بعد الاستخدام المكثف. يمكنك الاستمرار في استخدامه بعد الانتهاء من التنظيف.

4. تنظيف ماكينة القهوة:

إذا كنت لن تستخدم الجهاز لفترة طويلة، يُرجى تنظيف وعاء التصريف وصينية التنقيط وكل جزء من الجهاز للحفاظ على نظافته.

16. المعلومات والوظائف الرئيسية وجدول التكوين والوظائف الرئيسية:

معلومات الوظيفة الرئيسية			
القولنية	فولت/240 فولت 220	الطاقة	واط - 1400 واط 1600
سعة خزان المياه	مل 1800	سعة قادوس الفاصوليا	جرام 200
حجم القهوة	مل 30-250	الوزن الصافي	كجم 10
ULKA مضخة مياه	بار 19		
نظام الغمر المسبق	✓	أنابيب مياه من الفولاذ المقاوم للصدأ	✓
غلاية مدمجة من سبائك الألومنيوم	✓	إعداد كمية المسحوق	✓
إعداد سماكة المسحوق	✓	خزان مياه قابل للإزالة	✓
إعداد إخراج القهوة	✓	إعادة ضبط المصنع	✓
قرص طحن من الفولاذ المقاوم للصدأ	✓		

****من حق كل وكيل لشركة ARZUM حول العالم إعطاء فترة ضمان وعمر افتراضي مختلف لمنتجات ARZUM & ARZUM OKKA تختلف حسب ما يتوافق مع ظروف بلد الوكالة.**